

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTÈRE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

CABINET DU MINISTRE



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

MINISTER'S CABINET

0104

BP 34430 Yaoundé
Tél : 222 22 94 83

25 AOÛT 2021

COMMUNIQUE RADIO PRESSE

Le Ministre des Forêts et de la Faune, Monsieur Jules Doret NDONGO présidera le vendredi 28 août 2021 à 10 heures à l'esplanade de la délégation Départementale des Forêts et de la Faune à Kribi, la cérémonie d'inauguration du nouveau bâtiment abritant les services de la dite Délégation.

Elle se fera dans le strict respect des mesures barrières contre le corona virus édictées par le Premier Ministre, Chef du gouvernement.



Jules Doret Ndongo

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTRE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

CABINET DU MINISTRE



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

MINISTER'S CABINET

BP 34430 Yaoundé
Tél : 222 22 94 83

0104

25 AOUT 2021

PRESS RELEASE

The Minister of Forestry and Wildlife, Mr. Jules Doret NDONGO will preside on Friday August 28, 2021 at 10 a.m. at the premises of the Divisional Delegation of Forestry and Wildlife in Kribi, the inauguration ceremony of the new building hosting the office of the above mentioned delegation.

It will be carried out in strict compliance with barrier measures against the corona virus prescribed by the Prime Minister, Head of Government.

Jules Doret Ndongo